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1. Preliminärer
1.1 Mötets öppnande

Mötet förklaras öppnas kl. 12.02

1.2. Val av
1.2.1. Mötesordförande

Till mötesordförande valdes enhälligt Alexander Krokstäde.

1.2.2 Vice mötesordförande
Till vice mötesordförande valdes enhälligt Beata Holmlid.

1.2.3. Mötessekreterare
Till mötessekreterare valdes enhälligt Agnes Kullberg.

1.2.4. Två justerare tillika rösträknare
Till justerare valdes enhälligt Noah Kurtsdotter Carcuac och Hjalmar Dammberg.

1.3. Justering av röstlängd
Närvarolista visas med qr-kod.

1.4. Mötets behöriga utlysande
Kallelse skickades för två veckor sen och dagordningen i fredags, 10 maj. PR har även satts upp i
korridorerna och på facebook.

1.5. Föregående mötesprotokoll
Kommunikatör, Sofie Fransson, presenterar tidigare mötesprotokoll. Denna går att hitta på hemsidan.

2. Fastställande av mötesordning
Mötesordningen visas och även qr-kod till lathunden.

3. Fastställande av dagordning
FotA önskar bordlägga sin äskning till eftermiddagen.
Kan mötet godkänna detta?
JA

Hjalmar, AnollK, vill lägga till handling angående ändring av budget, behandlas under övriga frågor.
Kan mötet godkänna att Anollks budgetändring flyttas till övriga frågor?
JA
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Dagordningen godkändes enhälligt.

4. Adjungeringar
Finner ingen att adjungera in.

5. Meddelanden
5.1. Information från Programansvariga

Programansvariga, Mats Ander (AT), presenterar sig och meddelar.

OSA ronder gjorda. Möten under förra veckan om den psykosociala hälsan, organisatoriska frågor etc.
Förekommer stress som är organisatorisk, försöker se till att ändra programmet. Stress orsakas även i
klasserna.
På AT har vi en programdag, temat i år är underlag för en projekthandbok. Råd och tips från lärare
och studenter.

Ser över studieresorna, kommer ske förändringar. Från och med i höst kommer python vara
programvaran för programmering istället för matlab. Kommer bli modifiering av AT programmet från
2026.

Information om vårstädning kommer inom kort.

Tackar aktiva studenter för engagerat arbete för sektionen.
Tackar ATAH och ATU.
Ha en bra sommar!

5.2. Information från Kårledningen
Kårledningen via HA, Erik Berg, kan inte närvara.

Meddelande visas på skärmen och läses av Alexander Krokstäde:
Resultatet från tävlingen för kårhuset presenteras på fredag. Söker UOR, kontakta kåren för mer
information. Kåren 2040 har slagits igenom och kommer genomföras åren framöver, utställning finns
i kårhuset.

5.3. Information från FuM
Ingen på plats, men Alexander Krokstäde informerar om info som finns i facebookgruppen, bland
annat om kårens valberedning.
Hilda Olin: Valberedningen har samma teambuildning budget som kårledningen.

Inval imorgon kväll.

Mer info finns på valberedningens facebook.
Preliminär verksamhetsplan är godkänd.
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5.4. Information från Styret
Ingen information från Styret.

6. Rapport
6.1. Rapport från Styret

Ordförande Alexander Krokstäde presenterar Styrets årsrapport. Vill man läsa mer finns den i
dagordningen.

Inga frågor.

7. Propositioner
Inga propositioner.

8. Motioner
Inga motioner.

9. Interpellationer
9.1 Angående sektionsfanan

Hilda Olin presenterar sin interpellation.

Alexander Krokstäde läser Styrets yttrande.

Frågor?
Samuel Björkeström: Har vi någon uppfattning om kostnad?
Alexander Krokstäde: Det har vi inte kollat på.
Hilda Olin: Några tusen.
Alexander Krokstäde: Kanske inte så många som har koll på hur fanan ser ut, den finns i Kyrkan om
man vill se den.

10. Äskningar
10.1 Lagtröjor A-laget

A-lagets ordförande Filip Lindblom presenterar äskningen.
Hugo Klintbäck läser styrets yttrande.

Filip Lindblom: Vi vill ha kvar A-lagets logga men tar bort vissa element så att loggan kan finnas kvar
i många år framöver.
Hugo Klintbäck: Vi bör inte ha en årsspecifik logga.
Carl Friström: Man är en hedersmedlem i A-laget under matchen, skapar en gemenskap.

Frågor?
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Astrid Längsjö Olovsson: Hur mycket finns i äskningspotten?
Hugo Klintbäck: Det finns 44012,44 kr kvar, räknat med att BALK använder alla sina pengar.
Jacob Nielsen: Vilken är loggan? Hur ser den ut?
Carl Friström: Den nya uttänkta loggan matchar estetiken för A-laget bättre. Hoppas den blir kvar. I
förslaget är det bara A:et i en ring som printas på tröjan.

Diskussion:
Samuel: Hur ser lagtröjorna ut för andra sektioner?
A-laget: Kommitténs logga oftast är på lagtröjorna.

Matilda Erlandsson: Ha med båda loggorna?
A-laget: Nej vi vill ha minimalistiskt.
Jacob Nielsen: Sund förändring, bra med årsbeständigheten.
Hugo Klintbäck: Bra med kommittélogga och inte årslogga. Balans.

Styret jämkar sig med A-lagets ändringsyrkande. Att det ska vara A-lagets kommittélogotyp och inte
årslogga.

Kan vi gå till beslut?
JA

Godkänna äskningen utifrån A-lagets ändringsyrkande?
JA

Mötet beslutar att godkänna äskningen utifrån ändringsyttrande.

Mötet ajourneras kl. 12.52 till 17.30

Mötet återupptas kl 17:34

Påminnelse om närvarolistan.

10.2 AnollK
Hjalmar Dammberg och Alva Giöbel presenterar äskningen.
Beata Holmlid läser Styrets yttrande.

Frågor?
Axel Andersson: Frågor och sen diskussion?
Alexander Krokstäde: Ja.
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Diskussion:
Jacob Nielsen: Kan ni visa yrkandet igen?
Alexander Krokstäde: Ja.
Axel Andersson: Vilka svar har ni fått från företagen?
Alva Giöbel: Blandat, många har valt att inte svara, de som har svarat har sagt att budgeten inte räcker
just nu för att vara med. Bland annat önskat ett lägre pris på sponspaketen.
Axel Andersson: Hur kommer detta påverka mottagningen? Om ni måste spara in på finsittningen,
vad kommer då påverkas mer under mottagningen?
Hjalmar Dammberg: Vi har bidrag från PA till mottagningen med en summa för subventionering för
finsittningen på 20 000 kr. Vi försöker ordna en så billig finsittning som möjligt, vilket vi arbetar med
på flera olika sätt. Vi kommer behöva höja biljettpriset.
Clara Edholm: Vilken skillnad blir det i biljettpris?
Hjalmar Dammberg: Vi har inte kunnat boka lokal än, då det beror på hur läget ser ut framöver.
Biljettpriset hade kunnat gå ner med 34%. Från ca 1000 kr till 600 kr.
Axel Andersson: Det står i uttalandet att det finns utrymme i budgeten för denna äskning så då är det
rimligt att godkänna. Många som inte är med mycket under mottagningen kommer på finsittningen.
Det kan bli exkluderande att ha så höga biljettpriser.
Henry Wu: Står i policyn att saker ska gynna hela sektionen, men håller med att det borde godkännas.
Alexander Krokstäde: Det ska inte gynna utan vända sig till hela sektionen.
Clara Edholm: Blir det äskningspengar kvar, vad händer med dom? Vill man tömma äskningspotten?
Hugo Klintbäck: De går tillbaka, kan användas senare. Vi höjde äskningspotten från 50 000 till 65 000
kr i årets budget.
Alexander Krokstäde: Vi förlorar inte på att använda äskningspengar.
Axel Andersson: Tidigare år har gått med överskott, känns rimligt att det kan nyttjas nu. En sorts
finansiering mellan åren.
Beata Holmlid: Man kan inte äska om samma sak två gånger. Detta blir en engångshändelse.
Alexander Krokstäde: Men man kan frångå policy.

Kan vi gå till beslut?
JA

Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

10.3 Spegellöskamera FotA
Noah Kurtsdotter Carcuac, Edith Johansson och Febe Åkesson presenterar äskningen.
Alexander Krokstäde läser Styrets yttrande.

Frågor?
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Edith Johansson: Presenterar vilken typ av kamera, den har bättre kvalité än de kamerorna som finns. 
Enklare att få foton med bra kvalitet och “medel” bilden ska bli bättre. Även nybörjare kan ta bättre 
bilder med denna kameran tror vi.
Febe Åkesson: Objektiven vi har passar inte till denna kameran, därför har vi tittat på en kamera där 
objektiv ingår, alternativt köpa en adapter så vi kan använda dem vi redan har.
Noah Kurtsdotter Carcuac: Vi har budget på 3500 kr för material, vi räknar med att använda en del av 
den potten för kameran men vill spara för framtida kostnader, eventuellt för en adapter. 
Arbetsbelastningen i och med att vi är fyra sittande, vi tror inte vi kommer använda alla kameror 
samtidigt men om det är fler sittande kommande år blir inte arbetsbelastningen lika hög.
Febe Åkesson: Vi kommer inte alltid använda alla tre kameror på varje arr. Utan på de tillfällena när 
det behövs fler kameror, men handlar mest om ökningen i kvalitet. Den här kameran är betydligt 
lättare, just nu är kamerorna väldigt tunga.
Edith Johansson: Det är andra funktioner i den nya kameran som också gör det smidigare att ta bilder. 
Så nybörjare också kan ta bättre bilder.
Ally Stålbring Bergh: Vi hade strul med blixtarna, det kanske är en mer rimlig äskningen för er? Har 
ni funderat på det?
Febe Åkesson: Det har vi inte märkt av.

Diskussion:
Hilda Olin: Det blir nog snart svårt att hitta objektiv till den gamla kameran, det kommer nog behöva 
köpas en kamera ganska snart. Under mitt sittande år så strulade en av kamerorna. Mer värt att köpa 
en ny än att reparera den gamla. Autofokus är mycket bättre på spegellösa kameror och mycket lättare 
att använda.
Axel Andersson: utrymme för pengar kvar i äskningspotten?
Hugo Klintbäck: Nu finns det 16 000 kvar.
Axel Andersson: Hur gamla är de kamerorna som sektionen har nu sett till livslängden på en kamera?
Noah Kurtsdotter Carcuac: Nej det vet vi tyvärr inte.
Axel Andersson: Om vi närmar oss att en kamera ändå behöver bytas ut?
Edith Johansson: Vi behöver köpa nya kameror ganska snart.
Febe Åkesson: Gått på Hildas rekommendation. Vi har märkt att gamla kameror strulat.
Hilda Olin: Autofokus funkade dåligt under vårt år bland annat på överlämningssittningen. 
Kamerorna börjar strula när de blir gamla och dessa kameror används väldigt mycket så de slits fort. 
Vi tar upp till 1000 bilder per arr, en kamera kan ta ca 50 000 bilder innan den går sönder. Alexander 
Krokstäde: Angående när förra kameran senast köptes in var 2015 och 2018.

Kan vi gå till beslut?
JA

Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

Mötet ajourneras från 18.13 till 18.30

Mötet återupptas 18.33
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11. Ansvarsbefrielser

11.1 AMU
AMUs ordförande och kassör presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer, Linn El-Haddad, yrkar på att ansvarsbefria.

Frågor?
Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?
JA

Beslut AMU 22/23 Gianni Mauta och Marlene Schwartz ansvarsbefrias.

11.2 RustA
RustAs ordförande och kassör presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer, Erik Sundberg, yrkar på att ansvarsbefria.

Frågor?
Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?
JA

Beslut RustA 23 Matilda Karlsson och Malin Svensson ansvarsbefrias.

11.3 FlorA
FlorAs ordförande och kassör presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer, Hanna Dalos, yrkar på att ansvarsbefria.

Frågor?
Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?
JA

Beslut FlorA 23/24 Alfred Helander och Anna Johansson ansvarsbefrias.
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11.4 FikA
FikAs ordförande och kassör presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer, Linn El-Haddad, yrkar på att ansvarsbefria.

Frågor?
Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?
JA

Beslut FikA 23/24 Emma Sander och Elsa Sonderegger ansvarsbefrias.

11.5 Arkad
Arkads ordförande och kassör presenterar verksamhetsberättelse och bokslut.

Revisorer, Jacob Nielsen, yrkar på att ansvarsbefria.

Frågor?
Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?
JA

Beslut Arkad 23/24 Miran Sarban och Kevin Möller ansvarsbefrias.

12. Verksamhetsplan och budget

12.1 RustA
Rustas ordförande, Millie Skoglund och kassör Filippa Gullö, presenterar verksamhetsplan och
budget.

Frågor?
Jacob Nielsen: Hur nära är ni gränsen i ekonomisk policy angående profilkläder?
Alexander Krokstäde: Det är 9600 kr
Hugo Klintbäck: Det är arbetskläder, inte profilkläder.

Kan vi gå till beslut?
JA

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.
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12.2 FlorA
FlorAs ordförande Nora Langeron och kassör Vera Fagerberg presenterar verksamhetsplan och
budget.

Frågor?
Inga frågor.

Kan vi gå till beslut?
JA

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

12.3 FikA
FikAs ordförande Oskar Wahlbäck och kassör Eskil Håkonsson presenterar verksamhetsplan och
budget.

Frågor?
Henry Wu: Heter det Microlabbsfika?
Oskar Wahlbäck: Ja precis.
Elsa Sonderegger: Varför har det hetat kylskåpsfika?
Beata Holmlid: Det stod i kylen innan.

Kan vi gå till beslut?
JA

Verksamhetsplan och budget läggs till handlingarna.

Mötet ajourneras i 10 min från kl. 19.02 till 19.12
Mötet återupptas 19.17

13. Inval

Alexander Krokstäde: Vi vill ha en sluten diskussion vid alla inval för förtoendeposter.

Frågor:
Axel Andersson: Blir det samma som med ledamotsposter att man tar en i taget?
Alexander Krokstäde: Man går in en och en och de nominerade väntar utanför salen.

Kan mötet godkänna detta?
JA
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Mötet beslutar att ha sluten diskussion vid alla inval för förtroendeposter

Alexander Krokstäde informerar att om man vill säga något anonymt kan man skicka det till 
ordförande på mail eller messenger.

Henry Wu : Gäller det alltihopa?
Alexander Krokstäde: Ja.
Alva Kellström: Kommer det att tas bort senare och kommer du att läsa det innantill?
Alexander Krokstäde: Ja.

Beata Holmlid informerar angående invalet. Tänk på vad ni säger och håller er sakliga. Tänk på 
respektfull diskussion.

Istället för att en person lyfter en punkt och personer håller med i talarlistan så vill vi ha en silent 
applause för när man håller med.

Är det mötets vilja att testa detta?
JA

Mötet beslutar att göra tysta applåder när man håller med om det som sägs

Beata Holmlid: Utskotten som väljs in idag är väsentliga för att sektionen ska få finnas och fungera, 
därför måste Styret, AUU, ATU och revisorer fyllas.

Henry Wu: Vilka är förtroendeposter?
Beata Holmlid: Ordförande, vice ordförande, kassör och alla i Styret.
Cajsa Nathell: Ska man registrera någon annan som inte är här?
Beata Holmlid: Vi behöver ett skriftligt intyg på att du ska representera denna personen.

13.1 Styret
Peter Stanek Sörner: Det finns en poäng att först ha en gemensam diskussion om alla självnominerade
innan man nominerar en person per post för att få en bild av gruppen.
Alexander Krokstäde: Hur ställer sig mötet till detta?
Axel Andersson: Alla i Styret är ju förtroendeposter.
Peter Stanek Sörner: Yrkar på att ändra, alltså ett frånsteg från invalspolicyn.
Alexander Krokstäde: Att alla självnominerade inom styret går ut samtidigt innan vi nominerar för att
få en helhetsbild.
Henry Wu: Så vi får en gemensam diskussion.
Peter Stanek Sörner: Någon i mötet frågar de nominerade hur de ser på gruppen.

Mötet frångår invalspolicyn och låter alla självnominerade presentera sig innan vi nominerar
till posterna.
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Självnominerade
Kassör: Mary-Ann chang
Vice kassör: Elsa Dufva
SAMO: Hilda Olin och Ida Jansson
Komunikatör: Astrid Längsjö Olovsson
PR: Ally Stålebring Bergh

Alla dom självnominerade lämnar rummet förutom Elsa Dufva.

13.1.1 Kassör

Beata frågar om det finns några självnomineringar.

Mary-Ann Chang, via Elsa Dufva, självnominerar sig.

Valberedningen saknar nominering.

Självnominerad, via Elsa Dufva, presenterar sig.

Frågor?
Axel Andersson: Är det nåt mer som hon hade velat säga?
Elsa Dufva: Hon är taggad att lära sig kassörsarbetet.
Clara Edholm: Har Mary några tankar om gruppdynamiken?
Elsa Dufva: Astrid har “vi” pratat med mycket och Ida kändes också taggad. Loke också. Även Astrid 
Längsjö och Ally. Vi är taggade.
Peter Stanek Sörner: Har Mary suttit med någon av dessa tidigare?
Elsa Dufva: Hon har suttit i Arkipelago men det är nog inte någon av dessa personer. Vi var i samma 
phaddergrupp.

13.1.2 Vice Kassör

Beata frågar om det finns några självnomineringar.

Elsa Dufva självnominerar sig.

Valberedningen saknar nominering.

Självnominerad presenterar sig.

Frågor?
Axel Andersson: delar du samma tanke kring gruppen?
Elsa Dufva: Ja, det gör jag.
Peter Stanek Sörner: Har du suttit men nån av de andra i det här gänget?
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Elsa Dufva: Nej, det har jag inte.
Peter Stanek Sörner: Många av er går i samma klass, hur ser du på det? Ett styre som till stor del
består av en klass?
Elsa Dufva: Det kan medföra problem med att vi är upptagna vid samma tider men tror det kommer
gå bra. Vi fungerar bra när vi jobbar ihop i klassen. Det kan bidra till en bra gruppdynamik.

Adjungerar mötet i 2 minuter 19.46- 19.48
Återupptas 19.48

Elsa Dufva lämnar rummet.
Hilda Olin kommer in i salen.

13.1.3 SAMO

Beata frågar om det finns några självnomineringar.

Valberedningen saknar nominering.

Hilda Olin självnominerar sig.

Självnominerad Hilda Olin presenterar sig.

Frågor?
Nora Langeron: Har du suttit med någon tidigare av dem som självnominerat sig?
Hilda Olin: Ja, jag har suttit med Astrid och Ally i FotA. Kul att sitta med.
Axel Andersson: Hur känner du för att balansera styret och dina andra åtaganden?
Hilda Olin: Jag har tänkt en del på det, jag går av JämK nu och kommer få mer tid efter det. FUM är
inte lika mycket, jag sitter i Förbundet och en där kommer också vara SAMO under året så vi kommer
ändå behöva förhålla oss till SO möten. Vi har tre möten per läsperiod. Det är egentligen ett litet jobb
men ett stort uppdrag. Dryckesansvarig i FikA är inte heller ett så krävande jobb.
Henry Wu: Finns det något utöver FUM som du är engagerad i just nu?
Hilda Olin: Nej, jag aspade kårkommiteer men sökte detta istället. Hann inte med styrets aspning
eftersom det var samtidigt som kårens aspning.
Replik Henry Wu: FUM och fikA
Hilda: Ja precis.
Nora Langeron: Du nämnde att du suttit med Ally Stålebring Berg och Astrid Längsjö Olovsson, har
du bra kontakt med de andra, något du vill framföra?
Hilda Olin: Loke Lennartson känner jag inte men har stött på honom. Astrid Hansson verkar trevlig,
kul att hon drog i BALK. Mary-Ann Chang har jag pratat en del med men inte suttit med. Elsa Dufva
har jag ingen koll på.
Henry Wu: Skulle du vilja gå in närmare på vad du skulle vilja ta upp i styret som sittande Samo?
Hilda Olin: Arbeta på sektionen med gemenskapen där studenter känner sig välkomna och det finns
saker att göra för alla. Har en del problem med hur programmet funkar just nu och vill jobba med hur
vi ökar välmåendet på sektionen. En inkluderande sektion med arr för alla.
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Hilda Olin går ut och Ida Janssons representant Astrid Hansson kommer in.

Ida Jansson självnominerar sig till SAMO.

Självnominerad Ida Jansson, via Astrid Hansson, presenterar sig.

Frågor?
Axel Andersson: Har hon något annat åtagande just nu som kan ta tid?
Astrid Hansson: Nej, hon är villig att lägga ner den tid som kommer krävas. Nu jobbar hon som
mattecoach här på Chalmers. Hon är villig att tänka bort extrajobb för att kunna göra det här året fullt
ut. Hon sjunger också i kör, men tror inte det påverkar styret negativt.

Astrid Hansson går ut och Astrid Längsjö Olovsson kommer in.

13.1.4 Kommunikatör

Beata frågar om det finns några självnomineringar.

Astrid Längsjö Olovsson självnominerar sig.

Valberedningen saknar nominering.

Självnominerad presenterar sig.

Frågor?
Linn El-Haddad: Har du tidigare suttit med några av dem som har självnominerat sig? Vad är dina 
tankar om det?
Astrid Längsjö Olovsson: Jag har suttit med Ally Stålebring Bergh och Hilda Olin, mina känslor är 
väl annars Ida Jansson som SAMO.
Peter Stanek Sörner: Stort gäng som går i samma klass, är det en möjlighet eller problem?
Astrid Längsjö Olovsson: Jätteroligt, många från både A och AT, bra att ha spridning.
Axel Andersson: Du, Ally och Hilda som är A2 och de andra är AT2?
Astrid Längsjö Olovsson: Ja.
Alexander Krokstäde: Det finns en åttonde nominerad som går i A1.
Henry Wu: Går arbetsmarknadsansvarig under Arkipelagos inval?
Hugo Klintbäck: Ja.
Ordningsfråga Peter Stanek Sörner: Förslag att den nominerade till Arkipelagos ordförande också 
presenterar sig under denna processen.

Astrid Längsjö Olovsson går ut och Ally Stålebring Bergh kommer in.

13.1.5 PR

Beata frågar om det finns några självnomineringar.
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Valberedningen saknar nominering.

Ally Stålebring Bergh självnominerar sig.

Självnominerad presenterar sig.

Frågor?
Nora Langeron: Du har tidigare suttit med Hilda Olin och Astrid Längsjö Olovsson, har du någon 
tanke kring det?
Ally Stålebring Bergh: Relationen med Astrid Längsjö Olovsson har funkat jättebra och bra 
kommunikation oss emellan. Hilda Olin har jag lite mer synpunkter på, Hilda är väldigt kompetent då 
hon suttit i så mycket. Hilda har svårt att komma i tid och att ha kontakt med. Vi hade lite problem 
inom gruppen, då kan jag vara lite obekväm med att sitta med Hilda igen, men det kan vi nog jobba på.

Beata Holmlid: Nu har alla självnominerade presenterat sig och nu ska vi ha en gemensam diskussion 
inför nomineringar.

Ally Stålebring Bergh går ut ur rummet.

Alva Kellström: är det person för person eller är det alla samtidigt i diskussion?

*tyst applåd uppstår*

Mötet vill ha gemensam diskussion om alla samtidigt.

Diskussion:

Sluten diskussion.

Astrid Hansson kommer in.

Sluten diskussion.

Astrid Hansson går ut ur rummet.

Kan mötet gå vidare till votering?
JA

Ordningsfråga Peter Stanek Sörner: De där ute behöver också veta denna informationen.

De självnominerade kommer tillbaka in i salen.

Sluten votering för att nominera de självnominerade.

Mötet nominerar Mary Ann Chang till Kassör, Elsa Dufva till Vice Kassör, Ida Jansson
till Samo, Astrid Längsjö Olovsson till Kommunikatör, Ally Stålebring Bergh till PR.

A-SEKTIONEN STYRET@ATEK.CHALMERS.SE SVEN HULTINS GATA 6
CHALMERS STUDENTKÅR ATEK.CHALMERS.SE 412 58 GÖTEBORG



ARKITEKTURSTUDERANDESEKTIONEN | CHALMERS STUDENTKÅR 15 MAJ 2024

13.1.6 Ordförande

Valberedningen presenterar sin nominerade.

Beata Holmlid frågar om det finns några motnomineringar.

Inga motnomineringar.

Nominerad Loke Lennartsson presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?
JA

Mötet väljer in Loke Lennartsson till Ordförande i Styret 24/25

13.1.7 Vice Ordförande

Valberedningen presenterar sin nominerade.

Beata Holmlid frågar om det finns några motnomineringar.

Inga motnomineringar.

Nominerad Astrid Hansson presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?
JA

Mötet väljer in Astrid Hansson till Vice Ordförande i Styret 24/25
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13.1.8 Arbetsmarknadsansvarig (Ordförande Arkipelago)

Valberedningen presenterar sin nominerade.

Nominerad Johanna Axberg presenterar sig.

Frågor?
Peter Stanek Sörner: Om du pluggar första året och driver eget företag, hinner du sitta i Arkipelago,
Styret och bedriva eget företag?
Johanna Axberg: Jag har tänkt lägga ner mitt företag, tidigare var det ett café jag drev men nu tar det
inte upp så mycket tid men tänker ändå lägga det åt sidan. Kommer inte ta upp min tid.

13.1.9 Kassör

Beata Holmlid frågar om det finns några motnomineringar.

Inga motnomineringar.

Nominerad, Mary-Ann Chang via Elsa Dufva, presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?
JA Mötet väljer in Mary-Ann Chang till Kassör i Styret 24/25

13.1.10 Vice Kassör

Beata Holmlid frågar om det finns några motnomineringar.

Inga motnomineringar.

Nominerad, Elsa Dufva, presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?
JA.
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Mötet väljer in Elsa Dufva till Vice Kassör i Styret 24/25

13.1.11 SAMO

Beata Holmlid frågar om det finns några motnomineringar.

Inga motnomineringar.

Nominerad, Ida Jansson via Astrid Hansson, presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?
JA

Mötet väljer in Ida Jansson till SAMO i Styret 24/25

13.1.12 Kommunikatör

Beata Holmlid frågar om det finns några motnomineringar.

Inga motnomineringar.

Nominerad, Astrid Längsjö Olovsson, presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?
JA

Mötet väljer in Astrid Längsjö Olovsson till Kommunikatör i Styret 24/25

13.1.13 PR

Beata Holmlid frågar om det finns några motnomineringar.

Inga motnomineringar.

Nominerad, Ally Stålebring Bergh, presenterar sig.
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Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Kan vi gå till beslut?
JA

Mötet väljer in Ally Stålebring Bergh till PR i Styret 24/25

Ajournerar mötet i 15 minuter 21.21- 21.36
Återupptas 21.43

13.2 AUU

Ordförande
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ordförande i AUU.

Eira Blomberg självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Sluten diskussion.

Är det mötets mening att nominera Eira Blomberg till ordförande?
JA

Frågor? Inga frågor.

Är det mötets mening att välja in Eira Blomberg till ordförande?
JA

Mötet väljer in Eira Blomberg till Ordförande i AUU 24/25

Vice ordförande
Styret frågar om någon vill självnominera sig till vice ordförande i AUU.
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Hanna Börjesson självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Sluten diskussion.

Är det mötets mening att nominera Hanna Börjesson till vice ordförande?
JA

Frågor?
Inga frågor.

Är det mötets mening att välja in Hanna Börjesson till vice ordförande?
JA

Mötet väljer in Hanna Börjesson till Vice Ordförande i AUU 24/25.

Kassör
Styret frågar om någon vill självnominera sig till kassör i AUU.

Anna Thieu självnominerar sig och Hanna Börjesson presenterar henne.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera Anna Thieu till kassör?
JA

Frågor?
Ordningsfråga Henry Wu: Eftersom Samo i Styret går AT, visst behöver AUU en Samo? Samo i AUU
är inte en förtroendepost eller hur?
Beata Holmlid: Krävs inte en invald Samo i AUU för att gå vidare i mötet, men är i sektionens
intresse då det är nyttigt.
Henry Wu: Men vi behöver inte välja in Samo nu?
Beata Holmlid: Ledamotsposterna väljs in i grupp.
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Är det mötets mening att välja in Anna Thieu till kassör?
JA

Mötet väljer in Anna Thieu till Kassör i AUU 24/25.

Ledamöter
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ledamot i AUU.

Wilma Almfors, Hanna Olsen, Hannah Larsen, Filippa Rolfsman självnominerar sig.

De självnominerade presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera ovanstående namn till ledamöter?
JA

Frågor? Inga frågor

Är det mötets mening att välja in ovanstående namn till ledamöter?
JA

Mötet väljer in Wilma Almfors, Hanna Olsen, Hannah Larsen, Filippa Rolfsman till
ledamöter i AUU 24/25

13.3 ATU

Ordförande
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ordförande i ATU.

Disa Ahlstrand självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion.
Sluten diskussion.
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Är det mötets mening att nominera Disa Ahlstrand till ordförande?
JA

Frågor? Inga frågor.

Är det mötets mening att välja in Disa Ahlstrand till ordförande?
JA

Mötet väljer in Disa Ahlstrand till Ordförande i ATU 24/25

Vice ordförande
Styret frågar om någon vill självnominera sig till vice ordförande i ATU.

Alma Reinholds självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Sluten diskussion.

Är det mötets mening att nominera Alma Reinholds till vice ordförande?
JA

Frågor?
Henry: Föredrar du chokladflan eller tårta?
Alma Reinholds: Chokladflan.

Är det mötets mening att välja in Alma Reinholds till vice ordförande?
JA

Mötet väljer in Alma Reinholds till Vice Ordförande i ATU 24/25

Kassör
Styret frågar om någon vill självnominera sig till kassör i ATU.

Vera Fagerberg självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera Vera Fagerberg till kassör?
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JA

Frågor? Inga frågor.

Är det mötets mening att välja in Vera Fagerberg till kassör?
JA

Mötet väljer in Vera Fagerberg till kassör i ATU 24/25

Ledamöter
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ledamot i ATU.

Isabella Staiger, Thea Forsell, Wilhelm Litsgård, Elvira Söderbärg, Elsa Bolund och Sara Yngvesson
presenterar sig.

Frågor?
Axel Andersson: Är det tre ledamotsposter?
Beata Holmlid: Vi har ingen begränsning på ATU och AUU.
Axel Andersson: Har styret / valleb någon åsikt om antal?
Beata Holmlid: Vi ser att det är jättekul och så länge kommunikation och ansvarsfördelning finns så är
det lugnt.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera ovanstående namn till ledamöter?
JA

Frågor? Inga frågor

Är det mötets mening att välja in ovanstående namn till ledamöter?
JA

Mötet väljer in Isabella Staiger, Thea Forsell, Wilhelm Litsgård, Elvira Söderbärg, Elsa
Bolund och Sara Yngvesson till ledamöter i ATU 24/25

13.4 Revisorer
Styret frågar om någon vill självnominera sig till revisor.

Elvira Söderbärg och Bianka August självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.
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Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera Elvira Söderbärg och Bianka August till revisorer?
JA

Beslut om arvode:
Styret yrkar på att ge revisorerna 800 kr för genomfört arbete.
Kan mötet godkänna ett arvode på 800 kr per person?
JA

Mötet beslutar att revisorerna får ett arvode på 800 kr.

Är det mötets mening att välja in Elvira Söderbärg och Bianka August till revisor?
JA

Mötet väljer in Elvira Söderbärg och Bianka August till revisorer

Ajournerar mötet i 10 minuter från 22.42 till 22.52

Mötet återupptas 22.56

13.5 Valberedningen
Ledamot

Styret frågar om någon vill självnominera sig till ledamot i valberedningen.

Annie Brandt självnominerar sig.

Frågor?
Valberedningen vill bordlägga detta inval och tar upp det på övriga frågor.

Kan mötet godkänna att bordlägga inval för valberedningen till övriga frågor?
JA

Mötet bordlägger inval för valberedningen till övriga frågor.

13.6 Arkipelago

Vice-ordförande
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Styret frågar om någon vill självnominera sig till vice ordförande i Arkipelago.

Siri Gardell självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Sluten diskussion.

Är det mötets mening att nominera Siri Gardell till Vice Ordförande?
JA

Mötet nominerar Siri Gardell till Vice Ordförande i Arkipelago 24/25.

Kassör
Styret frågar om någon vill självnominera sig till Kassör i Arkipelago.

Elsa Ekberg självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera Elsa Ekberg till kassör?
JA

Mötet nominerar Elsa Ekberg till Kassör i Arkipelago 24/25.

Ledamöter
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ledamot i Arkipelago.

Cajsa Nathell, Tuwa Edholm och Sara Gordon självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera ovanstående namn till ledamöter?
JA
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Mötet nominerar Cajsa Nathell, Tuwa Edholm och Sara Gordon till ledamöter i
Arkipelago 24/25.

Ordförande
Valberedningen presenterar sin nominering, Johanna Axberg, till ordförande i Arkipelago.

Beata Holmlid frågar om någon vill motnominera sig?
Ingen motnominering.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Johanna Axberg till ordförande?
JA

Mötet väljer in Johanna Axberg till Ordförande i Arkipelago 24/25

Vice Ordförande
Beata Holmlid frågar om någon vill motnominera sig?
Ingen motnominering.

Nominerad Siri Gardell presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Siri Gardell till ordförande?
JA

Mötet väljer in Siri Gardell till Vice Ordförande i Arkipelago 24/25

Kassör
Beata frågar om någon vill motnominera sig?
Ingen motnominering.

Nominerad Elsa Ekberg presenterar sig.
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Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Elsa Ekberg till kassör?
JA

Mötet väljer in Elsa Ekberg till kassör i arkipelago 24/25

Ledamöter

Valberedningen presenterar sina nomineringar Elin Mattson och Klara Forssgren till ledamot i
Arkipelago.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig.
Ingen motnominering.

Elin Mattson och Klara Forssgren presenterar sig.

Frågor?

Inga fler frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Elin Mattsson, Klara Forssgren, Cajsa Nathell, Tuwa Edholm och
Sara Gordon till ledamöter?
JA

Mötet väljer in Elin Mattsson, Klara Forssgren, Cajsa Nathell, Tuwa Edholm och Sara
Gordon till ledamöter i Arkipelago 24/25

13.7 JA
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ordförande i JA.

Tilde Henell självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.
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Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera Tilde Henell till ordförande?
JA

Frågor? Inga frågor.

Är det mötets mening att välja in Tilde Henell till ordförande?
JA

Mötet väljer in Tilde Henell till ordförande i JA 24/25

Kassör
Styret frågar om någon vill självnominera sig till kassör i JA.

Edith Kadefors självnominerar sig och presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera Edith Kadefors till kassör?
JA

Frågor? Inga frågor.

Är det mötets mening att välja in Edith Kadefors till Kassör?
JA

Mötet väljer in Edith Kadefors till Kassör i JA 24/25

Vice-ordförande
Valberedningen presenterar sin nominerade Alice Englund.

Styret frågar om någon vill motnominera sig till Vice Ordförande i JA.

Alice Englund presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
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Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Alice Englund till vice ordförande?
JA

Mötet väljer in Alice Englund till Vice Ordförande i JA24/25.

Ledamot
Styret frågar om någon vill motnominera sig till ledamot i JA.

Valberedningen presenterar sina nominerade Samuel Björkeström, Lisa Skoglund, Tilda Veres, Ebba
Leandersson, Niclas Haag och Gabriel Schachinger.

Nominerade presenterar sig.

Frågor? Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Samuel Björkeström, Lisa Skoglund, Tilda Veres, Ebba
Leandersson, Niclas Haag och Gabriel Schachinger till ledamöter?
JA

Mötet väljer in Samuel Björkeström, Lisa Skoglund, Tilda Veres, Ebba Leandersson,
Niclas Haag och Gabriel Schachinger till ledamöter i JA24/25.

13.8 BALK

Ledamot
Styret frågar om det är någon som vill självnominera sig.

Tuva Mastalir självnominerar sig till PR.

Tuva Mastalir presenterar sig, via Annie Brandt.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.
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Är det mötets mening att nominera Tuva Mastalir till PR-ansvarig i BALK 24/25.
JA

Mötet nominerar Tuva Mastalir till PR-ansvarig i BALK 24/25.

Ordförande
Valberedningen presenterar sin nominering Annie Brandt till ordförande i BALK.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig.
Ingen motnominering.

Annie Brandt presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Annie Brandt till ordförande i BALK?
JA

Mötet väljer in Annie Brandt till ordförande i BALK 24/25

Kassör
Valberedningen presenterar sin nominering Clara Edlund till kassör i BALK.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig.
Ingen motnominering.

Clara Edlund presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Clara Edlund till kassör i BALK?
JA

Mötet väljer in Clara Edlund till Kassör i BALK 24/25
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Ledamot
Valberedningen presenterar sina nomineringar Cecilia Andersson, Lovisa Nilsson och Freya Bergholtz
till ledamöter i BALK.

Nominerade Cecilia Andersson, Lovisa Nilsson, Freya Bergholtz och Tuva Mastalir presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Cecilia Andersson, Lovisa Nilsson, Freya Bergholtz och Tuva
Mastalir till BALK?
JA

Mötet väljer in Cecilia Andersson, Lovisa Nilsson, Freya Bergholtz och Tuva Mastalir
till BALK 24/25

14. Övriga frågor

14.1 Motion AnollK budgetändring
Hjalmar Dammberg presenterar motionen.

Styret saknar yttrande.

Kan mötet gå till beslut att godkänna motionen i sin helhet?
JA

Mötet beslutar att godkänna motionen i sin helhet.

14.2 Inval Valberedningen

Styret yrkar på att ajournera mötet till lunchen imorgon 16/5.

Frida Lindqvist: Kan vi köra mötet på fredag istället på grund av att det är lunchföreläsning imorgon
16/5?
Alexander Krokstäde: Vi jämkar oss med det ändringsyttrandet och går till beslut.
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Kan mötet godkänna att ajournera mötet till fredag lunch 17/5 för att behandla inval av
valberedningen?
JA

Mötet beslutar att ajournera mötet till fredag lunch 17/5.

Mötet ajourneras från 23.54 15/5.
Mötet återupptas 12.01 17/5.

Påminnelse om närvaro listan.

15. Valberedningen
Ledamot
Styret frågar om någon vill självnominera sig till ledamot i valberedningen.

Annie Brandt självnominerar sig.
Madeleine Järlbrink självnominerar sig.

Mötet beslutar att frångå att ha sluten diskussion för förtroendeposter.

Madeleine Järlbrink presenterar sig.
Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Annie Brandt presenterar sig.
Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att nominera Annie Brandt till valberedningen?
JA

Är det mötets mening att nominera Madeleine Järlbrink till valberedningen?
JA

Valberedningen presenterar sin nominering Lovisa Nilsson till valberedningen.

Styret frågar om det är någon som vill motnominera sig.
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Ingen motnominering.

Lovisa Nilsson presenterar sig.

Frågor?
Inga frågor.

Diskussion:
Ingen diskussion.

Är det mötets mening att välja in Lovisa Nilsson till valberedningen?
JA

Mötet väljer in Lovisa Nilsson till valberedningen 24/25.

Är det mötets mening att välja in Madeleine Järlbrink till valberedningen?
JA

Mötet väljer in Madeleine Järlbrink till valberedningen 24/25.

Är det mötets mening att välja in Annie Brandt till valberedningen?
JA

Mötet väljer in Annie Brandt till valberedningen 24/25.

Beata Holmlid informerar om vakanta poster.

16. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 12.13 17/5
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MÖTESSEKRETERARE

Namn Agnes Kullberg, A-styret

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 23-05-2024

JUSTERING AV PROTOKOLL

Jag har läst igenom ovanstående mötesprotokoll noga och godkänner härmed att vad som står skrivet
överensstämmer med vad som sades och beslutades på mötet.

Namn Hjalmar Dammberg

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 30-05-2024

Namn Noah Kurtsdotter Carcuac

Underskrift _______________________________________

Göteborg den 30-05-2024
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